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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kényszeríti a Fidesz-kormány törvénysértésre a 
versenyzőket és a sportszövetségeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fidesz-kormány a sportigazgatás egyik alappilléreként hivatkozik a Nemzeti Sportinformációs 
Rendszerre (Rendszer). Azt ígérik, hogy a Rendszer nemcsak a sportolóknak, és a sportolni 
vágyóknak, hanem a sportszervezeteknek és a gazdasági szereplőknek is segíteni fog. 

Vitán felül áll, hogy egy elektronikus adatbázis a XXI. században valóban sokat tudna tenni a 
magyar sportélet fejlődéséért. A naprakész statisztikák, mérések, elemzések digitális elérése 
elengedhetetlen a rohamosan fejlődő sport világában.

Tisztelt Miniszter Úr!

2017. novemberében Szabó Tünde sportért felelős államtitkár asszony azt mondta, hogy a teljes 
sportigazgatás komplex igényeit megvalósító Rendszer tesztüzeme elkezdődött, élesítésének 
időpontját pedig 2018-ra ígérte. 2018. már eltelt, lassan 2019. is eltelik, de a Rendszer a mai napig 
nem kezdte meg működését.

Pedig már hosszú évek óta dolgoznak a fejlesztésen, és rengeteg pénzt is elköltöttek rá. Tudomásom
szerint csak a második ütemre mintegy 1000 millió forintot.

Az, hogy még mindig nem állt fel a Rendszer, azért is rendkívül kínos, mert a sportról szóló 2004. 
évi I. törvény 3. § (1) bekezdésének értelmében „a versenyzőnek - a versenyrendszerben, 
bajnokságban való részvétel feltételeként - a sportszövetség által a nemzeti sportinformációs 
rendszerben nyilvántartott (...) sportolói igazolvánnyal (a továbbiakban: versenyengedély) kell 
rendelkeznie.” Felmerül tehát a kérdés, hogy a Fidesz-kormány miért nem teremti meg ennek 



technikai feltételeit? Miért kényszerítik törvénysértésre a versenyzőket és a sportszövetségeket?

Tisztelettel kérdezem továbbá a Miniszter Urat:

Kiknek, és milyen adatait fogja tárolni, valamint kik számára lesz elérhető az adatbázis?

Pontosan mennyi pénzt költöttek eddig a Rendszerre?

Kik azok a cégek, akik részt vettek, részt vesznek a Rendszer - eddig eredménytelen - 
fejlesztésében?

Ténylegesen mikor kezdi meg működését a Nemzeti Sportinformációs Rendszer?

Várom sportszakmai válaszát!
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